
 
 
 
 
 
 

 

Studenterlauget 

Bestyrelsen 

English	resume	

The English resume is a short version of the minutes from the board meeting 

in order to give our international members an insight to the meetings. The 

English resume is not as detailed as the original minutes, and if any 

clarifications are wanted, feel free to contact the chairman of the board at 

formand@studenterlauget.dk 

Chairman of the board reports 
 

• The budgets of the introduction week and the introduction trip have 
been discussed. Furthermore, one of the coordinators of the master 
introduction week has stopped and a replacement has been found.  

Managing director reports 
• Economy – All business areas are running well and contributing to the 

revenue. 
• Meetings between the board and the managers of the different 

business areas of Studenterlauget have been set up in order to 
discuss the coming year’s possibilities and challenges.  

• Two ITKO students are working on mapping the internal 
communication in order to improve the knowledge sharing across 
Studenterlauget 

• Lifetime membership of Studenterlauget is soon to be a reality 
 

 

Referat – 3. Bestyrelsesmøde 29.06.2015	 
1. Valg	af	ordstyrer	

Simon	

2. Valg	af	referent	

Jens 

3. Formanden	beretter	

• Rusuge budget 

Der	 er	 ved	 at	 komme	 styr	 på	 budgetterne,	men	 rusugen	mangler	 stadig	 lidt	

penge.	 Disse	 bliver	 hentet	 via	 en	 forøgelse	 af	 prisen	 på	 introduction	 week	

tickets,	der	kommer	til	at	ligge	på	275	kr.	Der	skal	det	næste	år	arbejdes	på	at	

fortsætte	det	gode	arbejde	med	rusugen,	da	den	er	ekstremt	vigtig	i	forhold	til	

at	skaffe	nye	medlemmer.		
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• Kommunikation 

Sacsha	 stopper	pr.	1/9	2015,	og	 skal	 være	med	 til	at	ansatte	en	ny	CM.	Der	

skal	 fra	 bestyrelsens	 side	 laves	 arbejdsprocesser	 for	 den	 fremtidige	

kommunikationsafdeling.		

4. Adm.	chefen	beretter	

• Opdatering på alle direktionsområder (Rusuge // Master) 

• BR: Overdragelsen til ny BR manager er gået godt, og Højland håber 

på at kunne komme tilbage 1. August for at gøre overleveringen 

færdig.  

• ITKO-projekt: Der skal skubbes gang i projektet.  

Licitationsaftale: HC håber, at få aftalen forlænget med et år, men 

dette er ikke helt sikkert, da der mangler ”byg-selv” tiltag. Derfor vil 

HC forsøge sig med en ny stand i Caf’inn.  

 

5. Økonomi	gennemgang	

• Navition	er	stort	set	oppe	at	køre,	men	der	er	stadig	småproblemer.	SL	ligger	

betydeligt	 højere	 på	 omsætning	 i	 forhold	 til	 samme	 tid	 sidste	 år.	 Dette	 er	

hovedsageligt	 skabt	 igennem	 godt	 arbejde	 i	 de	 forskellige	 afdelinger	 og	

desuden	igennem	lønbesparelser.		

6. Investeringspuljen	

• Investeringspuljen	 er	 mere	 eller	 mindre	 ikke-eksisterende	 på	 nuværende	

tidspunkt,	og	fungerer	mest	af	alt	som	en	prioriteringsliste	for,	hvad	der	skal	

bruges	penge	på.	IT-situationen	er	førsteprioritet.		

7. Rusuge	oplæg	

• Studenterlauget	 skal	 sælges	 igennem	 kerneværdierne.	 Der	 nedsættes	 en	

arbejdsgruppe,	der	skal	står	for	udformningen	af	en	præsentation	for	ruserne.	 

8. Motivationsdag	for	ansatte	–	Status	

• Der	arbejdes	på	at	 få	booket	Ellekjær	Hallen	med	hjælp	 fra	Morten	Hansen,	

formand	i	BSS	Sport.	Alternativt	holder	vi	fast	i	DGI	Huset.		 
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9. Evt.	

• Der	er	forslået,	at	Simon	tager	Thomas	Pallesen	en	guidet	tur	rundt	i	
Studenterlaugets	forretningsområder,	så	han	kan	se,	hvordan	det	kører	rundt	
og	hvilken	værdi,	SL	skaber	for	de	studerende	i	form	af	studiejobs	og	andre	
tilbud.		

• Vi	kører	videre	med	SL	Bar	komité.		


